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دیدگــــــاه
پنالتی استقلال سوخت

دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال در دربی 79 با تساوی 
بدون گل به پایان رسید. مهمترین صحنه این مسابقه به نیمه 
دوم بر می گردد.  دقیقه 7۸ تکل فرجی روی پای ژستد رخ داد 
که داور اعتقادی به پنالتی نداشت.  این صحنه ۰۰۱ درصد 
پنالتی بود، اما چون داور تمرکز لازم را نداشت پنالتی اعلام 
نکرد. اتفاقا نوع تکل زدن به گونه ای بود که باید به بازیکن 
پرسپولیس کارت زرد هم می داد، چون دقیقا تکلی زده شد 
که در دقایق گذشته بازی به خاطر این تکل ها، داور به بازیکنان 
کارت زرد داده بود. کارت های زرد داور در اواسط نیمه دوم 
به خصوص کارت زرد به امید عالیشاه به خاطر رفتاری که انجام 
داد درست بود هرچند اتفاقات قبل از آن به سود پرسپولیس 
بود و داور باید خطای بازیکنان استقلال را می گرفت، اما 
این دلیل نمی شد که کاپیتان پرسپولیس از کوره در رفته 
و به خاطرش، آن رفتار را انجام دهد و بازهم تاکید می کنم 
به درستی داور بازی به عالیشاه کارت زرد نشان داد. در دو 
صحنه هم داور بازی به خاطر اینکه توپ به بدن او خورد بازی 
را قطع کرد که در بار اول این کار درست بود، اما درباره دوم، 
چون توپ به بازیکن هم دسته می رسید طبق قانون نباید 

بنیادی فر بازی را قطع می کرد.

لیونل مسی که دوشنبه هفته پیش در 
مراسمی در شهر پاریس که مجله »فرانس 
فوتبال« طبق روال هر سال ترتیب داده بود، 
به عنوان بهترین فوتبالیست جهان در سال 
2۰2۱ معرفی شد و برای هفتمین بار توپ طلا 
را از آن خود کرد، وی گفت وگویی داشته که در 

زیر بخش هایی از آن را می خوانید.
 در بدو ورود به پاری سن ژرمن، نیمار 
پیراهن شماره »10« خود را به تو پیشنهاد 

داد. چرا آن را رد کردی؟
نیــمار شمـــاره »۱۰« تیـــــم اســــت. 
من در پاری سن ژرمن تازه وارد هستم و برای 
کمک کردن به این باشگاه آمده ام. این حرکتی 
شگفت انگیز از سوی نیمار بود و انتظارش را 
هم داشتم چون به خوبی او را  می شناسم. ما 
در بارسلونا با هم وقت می گذارندیم و با هم 

دوست هستیم. 
 نام تو اغلب در بین بهترین بازیکنان 
ذکر می شود اما همیشه از گفتن اینکه 
خودداری  بوده ای،  بازیکن  بهترین 

کرده ای.
من هرگز چنین چیزی نگفته ام و هرگز هم 
به آن فکر نکرده ام یا حتی سعی نکرده ام به ایده 
گفتن چنین حرفی هم عادت کنم. برای من 
همین که می توانم در بین بهترین های دنیا 
به حساب بیایم، کفایت می کند. این چیزی 
است که هرگز جرأت تصور یا رؤیای آن را 
نداشتم. نمی دانم چگونه این را بدون تعبیرِ 
. اینطور نیست که علاقه ای  . اشتباه بگویم.
به آن نداشته باشم اما بیایید بگوییم که 
اهمیت زیادی برای همه اینها قائل نیستم. 
بهترین بودن یا نبودن چیزی را برای من تغییر 
نمی دهد. من هرگز به نظر خودم، بهترینم 

نبوده ام.

یادداشت

     گل ماورائی 
گل فوق العاده حسین طیبی در دیدار بنفیکا- دورالِیتدر 
لیگ قهرمانان، بازتاب زیادی در رسانه ها داشت.روزنامه 
معروف اوژوگو با انتشار ویدئوی گل طیبی نوشت: یک 
گل ماورائی؛ ببینید طیبی بازیکن فوتسال در دیدار 

بنفیکا- هالاداس چه کرد!

     800 گل
منچستریونایتد با درخشش »کریس .رونالدو« مقابل 
آرسنال به برتری 3 بر 2 رسید. فوق ستاره 37 ساله 2 
گل به ثمر رساند تا تعداد گل های خود را از مرز 800 گل 
عبور دهد. این آمار باعث شد تا واکنش  همه رسانه ها را 

به همراه داشته باشد.

            اتحاد به یاد آوا 
دقیقه 12 دربی مرسی ساید هواداران لیورپول و 
اورتون به یاد دختربچه 12 ساله لیورپولی که هفته گذشته 
با ضربات چاقو به قتل رسید، یکپارچه دست زدند. روی 
پیراهن ترنت الکساندر آرنولد ستاره لیورپول این نوشته 

به چشم می خورد:» آوا روحت قرین آرامش.«

ت
شــ

سنو
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 ایسنا: ارسلان مطهری، مهاجم تیم فوتبال استقلال پس 
از تساوی بدون گل تیمش در دربی 79، در جمع خبرنگاران 
اظهارکرد: ما از جریان بازی لذت می بریم. نمی دانم بازی 
راضی کننده بود یا خیر. به بازی دقت نکردم. ما نمی توانیم 
روی کیفیت تمرکز کنیم و روی کلیات توجه کنیم، باید روی 
جزئیات کار کنیم. به هر حال دربی است و اتفاقات متفاوتی 
می افتد. وی درباره زمان کوتاه بازی کردنش گفت: به هر حال 
من بازی کردم و کادرفنی صلاحدید که آنقدر بازی کنم. او 
درباره عملکرد داور هم افزود: داوری خوب بود. اشتباهات 
داوری و اعتراض به داوری همیشه هست اما این که داور اشتباه 
کند و ما اعتراض نکنیم نمی شود. به نظرم خطای اتفاق افتاده 

روی مهاجم ما، پنالتی بود.
فارس: فرشاد فرجی پس از تساوی استقلال و پرسپولیس 
در دربی 79 گفت: می توانستیم 3 امتیاز بازی را به دست 
آوریم. از لحاظ تاکتیکی یک سر و گردن از حریف بالاتر بودیم. 
خیلی خوب توانستیم تاکتیک خودمان را به حریف دیکته 
کنیم ولی متاسفانه نتیجه دلخواه خودمان را نگرفتیم. البته 
از نمایش خودمان تا حدودی راضی هستیم.  وی در خصوص 
درگیری با ژستد در پایان مسابقه افزود: قبل از اینکه وارد این 
صحنه بشویم، لطفا در خصوص صحنه قبل صحبت کنیم 
که داور آفساید را نگرفت. من برخوردی نداشتم ولی داور 
آفساید را نگرفت. به نظرم تنش های کنار زمین تیم حریف 
روی تصمیمات داور اثرگذار بود.  فرجی در پاسخ به سوال 
خبرنگار که آیا ژستد او را با آرنج زده، اظهارداشت: ژستد قد و 
قامت بالایی دارد و در چندین صحنه با هم برخورد داشتیم. 
فوتبال است و شاید داور می توانست برخی از صحنه ها را خطا 
بگیرد. با این حال من به تصمیمات آقای بنیادی فر احترام 
می گذارم. به نظرم نیمکت حریف روی ایشان تاثیر زیادی 
گذاشت. بازیکن پرسپولیس در پاسخ به سوال خبرنگار که این 
مسابقه راضی کننده برای هواداران نبود، ادامه داد: شما از طرف 
هواداران صحبت می کنید؟ از نظر فنی تیم پرسپولیس خوب 
بازی کرد ولی از نظر نتیجه راضی کننده برای خود ما نیز نبود. 
همین که توانستیم کلین شیت کنیم و بازی خوبی به نمایش 

گذاریم جای شکرش باقی است.
تسنیم: سهیل مهدی پس از تساوی بدون گل استقلال 
و پرسپولیس در دربی نودوهفتم اظهارداشت: فقط می توانم 
بگویم که انتظار می رفت تماشاگران بازی زیباتری را ببینند. 
حاشیه های دربی همیشه بازی ها را از لحظات زیبا دور می کند، 
لحظاتی که باید در زمین رقم بخورد. فوتبالیست های خیلی 
خوبی در همه تیم های لیگ برتری فوتبال ایران و همچنین 
این دو تیم داریم و از آنها انتظارات زیادی می رود. رئیس کمیته 
مسابقات سازمان لیگ فوتبال درباره زمان حضور هواداران در 
ورزشگاه ها گفت: دستگاه های ذیربط در جلساتی که داشتند 
و ما در کنارشان بودیم، خیلی تلاش کرده و می کنند که این 
اتفاق بیفتد. نقاط ضعف و قوت این دو بازی آزمایشی در آمد و 
باید دستورالعملی برای همه کشور استخراج و عملیاتی شود. 
ورزشگاه آزادی برای بازی ایران و کره جنوبی زیرساخت  و 
شرایطی داشت  و نرم افزار، گیت های ورودی و تقسیم بندی 

سکوها انجام شده بود.

 سرمربی پاری سن ژرمن به ادعای زلاتان درباره 
بی انضباطی در تیمش واکنش نشان داد. زلاتان ابراهیموویچ 
که سابقه حضور در پاری سن ژرمن را در کارنامه داشت به 
وضعیت این تیم واکنش نشان داد. او مدعی شد که رختکن 
پاری سن ژرمن از انضباط لازم برخوردار نیست و  کنترل 
ستاره های بزرگ تیم از دست پوچتینو خارج شده است. 
پوچتینو در واکنش به این صحبتژ های زلاتان افزود: به نظر 
دیگران احترام می گذارم اما لازم نیست که به آنها پاسخ دهم. 
دوست دارم روی کار خود تمرکز کنم و این فرصت را ندارم که 
هر انتقادی را پاسخ دهم. او درباره اینکه آیا تیمش در زمستان 

به جذب بازیکن نیاز دارد، گفت: منتظر جذب 
بازیکنان جدید در زمستان نیستم البته هنوز 
سه بازی دیگر تا پایان نیم فصل باقی مانده 

است و باید منتظر ماند و صبر کرد. پوچتینو 
درباره آسیب دیدگی وراتی افزود: 

وراتی یکی از بهترین بازیکنانی 
است که در دوران مربیگری ام 

با او کار کرده ام. او بازیکنی 
است که زیاد در میدان درگیر 
می شود و این باعث می شود 

که امکان آسیب دیدگی اش 
بالا رود البته می توان او را هم 

بازیکن بدشانسی نامید.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

حسینعسکری
کارشناس داوری     

یحیی گل محمدی: 
بایدازموقعیتهااستفادهمیکردیم

فرهاد مجیدی: 
بهجزصحنهدقیقه۸۷،هیچصحبتینداریم!

یحیی گل محمدی پس از دربی 97 در 
نشست خبری حضور پیدا کرد و اظهارداشت: 
در ابتدا از خبرنگاران عذرخواهی می کنم 
چون قبل از بازی به دلیل بیماری به نشست 
خبری نرسیدم. چند روزی زیر سرم بودم و 
ما مربیان را به کنفرانس فرستادیم؛ من تا 
زمانی که توانستم به حضور در نشست های 
خبری احترام گذاشتم. وی افزود: بازی 
جانداری را دیدیم و بیشتر بازی در اختیار 

خوبی  موقعیت های  بود.  پرسپولیس 
را  استقلال  می توانستیم  و  داشتیم 
ببریم. حتی در نیمه دوم در زمین حریف 

فرصت های خوبی داشتیم. در چند 
صحنه اتفاقاتی افتاد که داور 
جریان بازی را به سمت حریف 
عوض کرد. او در یک صحنه 
باید به چشمی کارت نشان 
می داد، اما برعکس به من و 
عالیشاه کارت زرد نشان داد 
که همان صحنه جریان بازی 
را تغییر داد. سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس ادامه 

داد: در مجموع بازی سختی برای قضاوت داور 
بود. داوران خوبی انتخاب شده بودند، اما این 
چند صحنه فشار از روی حریف را از بین برد. 
در مجموع بازی خوبی انجام شد و بازیکنان 
ما ریتم مسابقه را کنترل کردند و توانستیم 
موقعیت های خوبی ایجاد کنیم، اما متاسفانه 
از 2-3 فرصت خوب استفاده نشد. از بازیکنانم 
تشکر می کنم. گل محمدی در پاسخ به این 
سوال که چرا تیمش در طول بازی با 
یک مهاجم بازی کرد، اظهارداشت: 
بازی می کردیم  با دو مهاجم  ما 
و هافبک های ما هم به خط حمله 
اضافه می شدند. مهم این بود که 
کنترل بازی را در 
دست بگیریم و با 
اضافه شدن عالیشاه 
به خط هافبک حفظ 
توپ بیشتری داشتیم. 
در چنین بازی هایی فرصت کم 
گیر بازیکنان می آید، اما اگر 
از آنها استفاده می کردیم 

برنده می شدیم. 

فرهاد مجیدی پس از تساوی بدون گل 
تیم فوتبال استقلال مقابل پرسپولیس 
در هفته هشتم لیگ برتر فوتبال، گفت: 
به جز صحنه دقیقه ۸7 بازی، هیچ صحبت 
دیگری نداریم!. وی ادامه داد: در بازی با 
فجرسپاسی، گل دوم را سالم زدیم که 
به جای تمام شدن بازی با نتیجه 2 بر صفر، 

مسابقه یک - یک تمام شد و بیرون 
آمدیم. در بازی با صنعت نفت 
دو پنالتی را برای ما نگرفتند 
که می توانست نتیجه بازی را 
تمام کند و این هم از این بازی! 
سرمربی تیم فوتبال استقلال با 
طعنه نسبت به برخی که شاید 
دنبال سرمربیگری این تیم 
هستند، ادامه داد: اگر با فرهاد 
مجیدی مشکل دارند، بگویند، 
هواداران استقلال چه گناهی 
دارند؟ من می روم و یکی دیگر 
بیاید، برای او پنالتی بگیرند. 
داستان چیست.  نمی دانم 
قبلا هم آمدم اینجا صحبت 

کردم. هر موقع تیم من بد بازی کرده است 
گفتم بد بازی کرده، هر موقع خوب بودیم، 
گفتم تیمم خوب بازی کرده است. داور 
چطور این صحنه را پنالتی نگرفت، من 
مانده ام! من که 5۰، 6۰ متر دورتر بودم، 
فهمیدم پنالتی است، داور چطور در دو 
قدمی نمی بیند. من صحبتی به جز صحنه 
دقیقه ۸7 ندارم. مجیدی در واکنش 
به این پرسش که درباره کلیت 
بازی صحبت کند، اظهارداشت: 
هر سوالی در مورد دقیقه ۸7 بازی 
دارید، در خدمت هستم، اما هیچ 
صحبت دیگری ندارم. وی 
درباره اعتراض به آفساید 
نیمــه اول گفــــت: الان 
صحنه را دیدم، من خودم 
روی خط بودم، اما تصویر 
تلویزیونی از بالا گرفته است 
که مشخص نیست. مطمئنم 
آن صحنه هم آفساید نبود و در 
بدبینانه ترین حالت، بازیکنان 

مساوی بودند. 

امیر قلعه نویی در نشست خبری پس از پیروزی پرگل مقابل 
سپاهان اظهارداشت: به فوتبال ایران تبریک می گویم. به تیم 
و باشگاه سپاهان و باشگاه گل گهر به خاطر این بازی تبریک 
می گویم. سال ها طول می کشد چنین بازی تاکتیکی برگزار 
شود. وی افزود: سپاهان بهترین تیم آسیا و فراتر از ایران است. 
به این نتیجه نگاه نکنید، فوتبال فراز و نشیب زیاد دارد. بازیکنان 
خودم را هم ستایش می کنم که واقعا فوتبالی مردانه و با عشق را 
ارائه کردند. هرچه در توان داشتند را گذاشتند. دست تک تک 

آنها را می بوسم. این برد را به کارگران عزیز و مردم خوب 
سیرجان تقدیم می کنم و مبارکشان باشد، امیدواریم این روند 
ادامه داشته باشد. با حضور عتیقی، اسفندیارپور و حدیدی، 
سیرجان و گل گهر قطب ورزش ایران می شوند. قلعه نویی با 
اشاره به تیم سپاهان تصریح کرد: این تیم را آنالیز کردیم، نه 
اینکه به خاطر برد بگویم، آنها هم می توانستند برنده بازی باشند. 
داور هم به سرعت بازی خیلی کمک کرد. ما تا جایی که توانستیم 
ارتباط خط هافبک و مهاجمان سپاهان را قطع کردیم، کناره ها 

را تا حدودی بستیم، به غیر از چند مورد که منجر به گل شدند، 
بچه ها همان چیزهایی را که گفته بودیم انجام دادند. اگر پنالتی 
گل می شد شاید نتیجه برعکس می شد. باز هم به فوتبال ایران 
تبریک می گویم. سرمربی گل گهر در خصوص تیم خودش 
عنوان کرد: یکی از مشکلاتی که داریم، این است که باید 
بازیکنان نگرش شان را بزرگ تر کنند، این بچه ها از نظر فنی 
لیاقت های زیادی دارند، خداراشاکر هستیم،  از سازمان لیگ 
خواهش می کنم قرارداد همه تیم ها از جمله گل گهر را اعلام 
کنند. اگر شد تصویر آن قراردادها را حتی برای منِ قلعه نویی 
به مطبوعات بدهند که همه بدانند ما با یک بودجه معمولی که 
شاید از 4-3 تیم 4۰ درصد هم کمتر باشد، این فوتبال خوب را 

بازی می کنیم و امیدواریم این روند ادامه داشته باشد. 

امیر قلعه نویی: 

سازمان لیگ قراردادم را به مطبوعات بدهد

هشتم  هفته  اول  روز  در  آرمان ملی: 
رقابت های لیگ برتر دو دیدار حساس برگزار 
شد. سپاهان مقابل گل گهر و امیر قلعه نویی 
تن به شکست داد و صدرجدول را واگذار کرد. 
نودوهفتمین دربی پایتخت نیز با تساوی بدون 

گل به پایان رسید. 
 دربی

حمید  قاضی زاده هاشمی،  امیرحسین 
سجادی، شهاب الدین عزیزی خادم، مجید 
صدری و سعید فتاحی در مراسم پیش از بازی 
از 3 خانواده شهدای سلامت تقدیر کردند. 
همچنین بازیکنان دو تیم نیز با اهدای شاخه 
گل هایی به مقام شامخ این شهدا ادای احترام 
کردند. به خاطر حضور افراد متفرقه در کنار 
زمین، بازی با تاخیر 5 دقیقه ای آغاز شد. دقیقه 
یک حمله استقلالی ها روی دروازه پرسپولیس 
با برخورد به مدافعان سرخپوش دفع شد. 
دقیقه 4 ارسال کرنر با ضربه سر سیاوش 
یزدانی از کنار دروازه به بیرون رفت. دقیقه 5 
ضربه محکم مهدی ترابی با برخورد به مدافعان 
استقلال راهی اوت شد. دقیقه ۱4 آفساید 
بازیکن استقلال در محوطه جریمه گرفته شد 
که این موضوع با واکنش تند فرهاد مجیدی 

همراه شد. سرمربی استقلال در صحبت با 
موعود بنیادی فرد داور مسابقه گفت: »اگر 
این صحنه آفساید باشد من مربیگری را کنار 
می گذارم«. دقیقه ۱۸حمله بازیکنان استقلال 
که با ضربه سر مدافع پرسپولیس راهی کرنر 
شد. دقیقه ۱9ضربه محکم وحید امیری در 
چارچوب دروازه استقلال قرار نگرفت و راهی 
اوت شد. دقیقه 27 ارسال بازیکنان پرسپولیس 
در دستان حسین حسینی قرار گرفت. دقیقه 
3۱ خطای رودی ژستد روی کمال کامیابی نیا 
از سوی داور بازی گرفته شد. دقیقه 34 
موقعیت استقلال روی دروازه پرسپولیس 
توسط مدافع سرخپوش دفع شد. دقیقه 36 
ارسال کرنر از سوی مهدی پور با ضربه پای 
مرادمند با اختلاف از کنار دروازه پرسپولیس 
به بیرون رفت. دقیقه 39 ضدحمله بازیکنان 
پرسپولیس توسط حسین حسینی با خروج از 
دروازه مهار شد. دقیقه 42 موقعیت تک به تک 
بازیکن استقلال و حامد لک تبدیل به گل برای 
آبی پوشان نشد. دقیقه 45 یک دقیقه وقت 
اضافی از سوی داور بازی اعلام شد. نیمه اول 
این مسابقه با نتیجه تساوی بدون گل به اتمام 
رسید. دقیقه 46 ضربه محکم وحید امیری با 

فاصله کمی از بالای دروازه استقلال به بیرون 
رفت. دقیقه 47 خطای کمال کامیابی نیا روی 
روزبه چشمی از سوی بازی اعلام شد. دقیقه 
4۸ ارسال بلند بازیکن استقلال با دفع حامد 
لک روبه رو شد. دقیقه 49 شوت محکم وحید 
امیری پس از برخورد به بازیکن استقلال 
راهی اوت شد. دقیقه 55 ضربه سر ژستد 
توسط حامد لک مهار شد. دقیقه 6۱ شوت 
محکم بازیکن پرسپولیس در چارچوب دروازه 
استقلال قرار نگرفت. دقیقه 65 پاس عالیشاه 
با برخورد به بازیکن استقلال از روی دروازه 
آبی ها دفع شد. دقیقه 66 ضربه سر رودی 
ژستد از بالای دروازه پرسپولیس به بیرون 
رفت. دقیقه 72 گل محمدی با کارت زرد از 
سوی داور بازی جریمه شد. دقیقه ۸3 ضربه 
ایستگاهی از سوی داور برای استقلالی ها اعلام 
شد. دقیقه ۸4 شوت محکم بازیکن استقلال 
به دیوار دفاعی پرسپولیس برخورد کرد. دقیقه 
۸5 ارسال برای روی ژستد تبدیل به گل نشد 
و توپ از روبه روی دروازه پرسپولیس رد شد. 
در ادامه هم توپی از خط دروازه ها عبور نکرد تا 
دربی 97 با تساوی بدون گل و تقسیم امتیازات 

به پایان برسد. 

 سایر دیدارها  
روزگذشته دیدار تیم های سپاهان و گل گهر  
در  هفته هشتم لیگ برتر در حالی در سیرجان 
آغاز شد که در همان ابتدای کار این گل گهر 
بود که روی یک ارسال از سمت چپ توسط 
سهرابیان به گل رسید تا خیلی زود بتواند 
مدیریت بازی را در دست بگیرد. پس از این 
گل، میزبان که با یک گل پیش افتاده بود 
هوشمندانه عقب کشید و این سپاهان بود که 
با ارائه یک بازی انتحاری و احساسی برای زدن 
گل تساوی تلاش می کرد. شاگردان نویدکیا 
روی یکی از حملات خود صاحب ضربه پنالتی 
شدند و این موقعیت را داشتند که بازی را 
در نیمه نخست به تساوی بکشانند اما این 
شهریار مغانلو بود که ضربه پنالتی را از دست 
داد تا نه تنها بازی به تساوی کشیده نشود بلکه 
چند دقیقه بعد این گل گهر باشد که روی یک 
ضدحمله گل دوم را به ثمر برساند. در حالی که 
پس از گل دوم گل گهر، سپاهان چند موقعیت 
خوب برای به حداقل رساندن اختلاف داشت 
اما دو صحنه مشکوک به پنالتی را داور برای 
سپاهان خطا نگرفت تا نیمه نخست با همان 
دو گل به پایان برسد. سپاهان در نیمه دوم 
با به زمین آمدن شهباززاده هجومی تر شد 
و به دنبال جبران نتیجه بود اما باز هم روی 
یک اشتباه این بار از سوی گولسیانی، گل 
گهر صاحب یک موقعیت تک به تک و گل 
سوم باز هم توسط تیکدری شد. با این حال اما 
سپاهان این گل را خیلی زود توسط اسماعیلی 
فر جبران کرد تا اختلاف همان دو گل بماند. 
سپاهان در ادامه با به زمین آمدن خلعتبری 
سعی داشت بیشتر از حریف خطا بگیرد و 
روی ضربات آزاد موقعیت گل ایجاد کند اما 
این ترفند هم برای سپاهان مثمرثمر نبود 
تا در دقیقه ۸۰ بار دیگر روی یک ضدحمله، 
گل گهر گل چهارم را هم به ثمر برساند. با این 
حال در حالی که بازی می رفت با پیروزی 4 
بر یک گل گهر به پایان برسد، سپاهان روی 
یکی از موقعیت های زیادش در این بازی 
باردیگر توسط اسماعیلی فر به گل رسید تا 
نتیجه پایانی، پیروزی 4 بر 2 گل گهر باشد. 
بدین ترتیب سپاهان در روزی که بی محابا 
حمله کرد، روی ضدحملات مغلوب شد و 3 
امتیاز بازی را از دست داد تا صدر را هم همراه 
با نتیجه تقدیم به گل گهر کند. دیدار هوادار- 
نفت مسجدسلیمان و صنعت نفت – پیکان با 
نتیجه مشابه تساوی بدون گل به پایان رسید. 

گل گهر گل کاشت و برگشت صدر

سرخابی ها در حد »صفر«! 

 انتقاد »امید نوروزی« 
از چرخه انتخابی »بنا«

ایسنا: دارنده مدال های طلای جهان و 
المپیک از چرخه انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی 
انتقاد کرد. امید نوروزی درباره انتقادها از 
چرخه انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی برای 
انتخاب ملی پوشان ایران در رقابت های جهانی 
و بازی های آسیایی 2۰22، اظهارکرد: این 
چرخه پر از ایراد و فرمالیته است و نمی تواند 
عدالت را در انتخاب ملی پوشان اجرا کند. 
احساس می کنم ارائه این چرخه فقط برای 
راضی کردن اهالی کشتی و مردم است، در 
حالیکه این چرخه اصلا انتخابی نیست. دارنده 
مدال های طلای جهان و المپیک، افزود: 
فدراسیون کشتی باید عدالت را در انتخابی 
کشتی فرنگی برقرار کند تا همه کشتی گیران 
در سراسر کشور این شانس را داشته باشند 
که به دوبنده تیم ملی برسند. وی با بیان 
اینکه انتخابی عدالت محور پیش از این نیز در 
تیم های امید و بزرگسالان اجرایی نشد، گفت: 
در تیم امید نیز عدالت در انتخاب کشتی گیران 
رعایت نشد و همین امر دلزدگی بسیاری از 
کشتی گیران را به دنبال داشت. بسیاری از 
قهرمانان ما در رده امید با وجود شایستگی، 
شانس رسیدن به تیم ملی را از دست دادند و 
یکسال عمر قهرمانی شان هدر رفت. نوروزی 
تصریح کرد: فدراسیون کشتی باید بر این روند 
نظارت جدی داشته باشد و انتخابی را به گونه ای 
طراحی کند که روش و شکل انتخاب و پروسه 
فرآیند، برای اهالی کشتی و مردم واضح و 

روشن و بدون ابهام و کلی گویی باشد. 

خارجازمستطیلسبز

وزیر ورزش: 
 امیدوارم تیم ملی را 

چشم نزنیم
حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان درباره 
عدم تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال 
و وضعیت نگران کننده ای که وجود دارد، 
عنوان کرد: وضعیت نگران کننده نیست، 
ولی طبق پیشنهاد فیفا و هماهنگی به 
عمل آمده اگر بنا باشد طبق ضوابط فیفا 
اساسنامه پیش برود، بحث بند یک وجود 
دارد. فدراسیون های ورزشی ایران جزو 
نهاد های عمومی غیردولتی هستند، ولی در 
فوتبال فیفا خواسته که »عمومی« حفظ شود 
و به صورت غیردولتی باشد. قول و قرارهایی 
در دولت گذشته بر سر این موضوع گذاشته 
شده است و ما نیز به آن پایبند بودیم. قول و 
قرار این بوده که دولت با این درخواست فیفا 
موافقت کند و این کار نیز صورت گرفته و 
دولت موافقت کرده است. سجادی تصریح 
کرد: اساسنامه برای تصویب به مجلس 
واگذار شده است. امیدوارم با حمایتی که 
تاکنون از مجلس در ورزش دیدیم این اتفاق 
صورت بگیرد. فوتبال یکی از رشته های موفق 
ماست و تیم ملی کشور مان که البته امیدوارم 
چشمش نزنیم. یکسال است شکست نخورده 
و در آستانه یکی از سریع ترین  صعود  ها به 
جام جهانی قرار گرفته  است. اینجا باید به 
فدراسیون فوتبال برای نحوه اداره تیم ملی 
و حمایت هایش تبریک و به کادرفنی و 

بازیکنان خسته نباشید بگوییم.

خـــبر

لیونل مسی: 
 هرگز فکر نکرده ام 

 که بهترین 
بازیکن هستم


